
Referat 

Skolebestyrelsesmøde 9.3.2021 kl. 18.30-20.30 på Teams 
Afbud: Karina, Lene 

 Dagsordenspunkt tid Referat 

1.  Godkendelse af dagsorden  5 Godkendt 

2.  Revidering af princip 1 om 

skole/hjem-samarbejdet 

Princippet drøftes, revideres og evt. 

godkendes 

25 Revideringen fandt sted på mødet 

og det skrevne blev godkendt. 

 

3

. 

Budgetopfølgning. Heidi orienterer.  10 Denne budgetopfølgning fandt 

sted og Heidi uddybede budgettet 
og de forskellige poster. 

Budgettet balancerer og ser 

fornuftigt ud. 

4 Høringssvar om skolestrategi 
udarbejdes på mødet.  

25 
 

Skolebestyrelsen og MED-udvalget 
laver et fælles høringssvar. 

Høringssvaret fra MED-udvalget 

blev tilrettet på baggrund af en 
gennemgang af skolestrategien og 

input fra skolebestyrelsen. 

Heidi fremsender det på mødet 
udfærdigede høringssvar. 

 Høringssvar om kvalitetsrapport 

udarbejdes på mødet 

25 Skolebestyrelsen tilslutter sig 

MED-udvalgets høringssvar. 

Heidi fremsender høringssvar. 

 Update om skolegang under Covid-

19.  

Heidi orienterer om aktuelle 

restriktioner på skoleområdet, 
nødskemaer og sociale 

trivselsgrupper for fjernunderviste 

elever.  
Mulighed for at stille spørgsmål og 

drøftelse 

10 Heidi orienterede om, at vi følger 

de udstukne retningslinjer om 

skolegang under corona-

situationen. De retningslinjer 
ændrer sig med mellemrum, og så 

tilpasser vi vores skoledag ud fra 

det.  
Pt. siger retningslinjerne, at 

eleverne ikke må have 

undervisning på tværs af klasser. 

Og den enkelte voksne skal have 
sin gang i så få klasser som 

muligt. Det betyder, at vi pt. har 

nødskemaer, hvor en rokade af 
faglærere har været nødvendig for 

at leve op til retningslinjerne. 

Alternativt kunne vi have arbejdet 
med afkortede skoledage eller 

fagdage. Men prioriteringen har 

været, at der var flest mulige 

lektioner til eleverne og mest 
mulig genkendelighed, for at få 

genskabt en hverdag. 



Vi ved ikke, hvor længe 

restriktionerne gælder. Det er lige 

nu meldt ud, at skolerne skal 
indrette sig på, at der frem til 

sommerferien kan være mulighed 

for nødundervisning.  
Nødundervisning betyder, at vi 

skaber bedst mulig undervisning 

under de givne rammer og sikrer 
undervisning så tæt på Fælles Mål 

som muligt. 

 

For elever i 5. og 6. kl. har vi 
iværksat sociale trivselsgrupper, 

som går små ture med en lærer. 

Det er blevet taget godt imod.  
 

Fra kommende mandag vil der 

sikkert igen være brug for at 

udfærdige nye skemaer, da det er 
meldt ud, at 5. og 6. klasse kan 

komme i skole en dag om ugen. 

5 Nyt fra formand, skoleleder, 
medarbejderrepræsentanter, 

andre medlemmer 

10 Fra formand: 
Intet nyt 

Fra skoleleder: 

28. august er der folkemøde i 

Høng. Område syd planlægger 
med at deltage med en fælles-

stand for skoler og børnehaver. 

Der er national trivselsmåling fra 
22. marts til juni. 

Heidi er i gang med at indsamle 

tilbud til Få det nu fixet-projektet.  
Der har været yderligere 

høringstid vedr. vores kommende 

boldbane. 

Fra medarbejderrepræsentanter:  
Alle ser frem til at få den normale 

hverdag tilbage. Børnene lever 

rigtig positivt med deres corona-
hverdag. 

 

6 Evaluering af mødet 5 Bliver bedre og bedre til at holde 

virtuelle møder. 

7 Evt. 
Herunder punkter til kommende 

skolebestyrelsesmøder.  

5 Kristoffer talt med BRIF om 
masten på boldpladsen. 

Møder på TEAMs er fremadrettet 

fra kl. 19.00 og fysiske møder er 
kl. 18.30. 



Kristoffer opfordret til at skrive 

info til forældrene om 

Skolebestyrelsens arbejde. 
Materiale om omstillingen til grøn 

energi for børn kunne anvendes i 

undervisningen. 
 

 


